
 

 

 
 

ACTE PLE ORDINARI  
DATA 20 DE JULIOL DE 2004 
HORA 2/4 DE 7  DE LA TARDA 

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lme. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell  
- M. Antònia Pérez Ballonga    
- Rosa Massot Casadevall 
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- F. Xavier García Trullas 
- Sandra Roig Garay 
  
 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
     Secretari 

  
  1.- Aprovació, si s’escau, dels esborranys de les  
        actes de: 18-05, 27-05 i 22-06-2004. 
  2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       acords de la Junta de Govern Local  
  3.- Donar compte del nou cartipàs 
  4.- Acord sobre reserva de canal de televisió  
       digital 
  5.- Rectificació superfície del solar cedit a  
        l’Institut 
  6.- Aprovació provisional modificació puntual Pla  
       General (Espai Tolrà). 
  7.- Cessió inicial de terreny per a nova Escola,  
        amb iniciació de tràmits. 
  8.- Aprovació inicial ordenança d’obres a la via  
       pública. 
  9.- Ajustament assignacions econòmiques 
10.- Aprovació definitiva taxes franges de  
       protecció. 
11.- Proposta sobre el zoo. 
12.- Assumptes sobrevinguts 
13.- Suggeriments i preguntes. 
 

 

EXCUSEN L’ABSÈNCIA                           
- Núria Juncadella Roig 
- Jordi Carcolé Garcia 

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament 
Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del 
dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS DE 18-05, 27-05 I 22-06-2004 
 
Tothom manifesta que han llegit les actes. 
VOTACIÓ: FOREN  APROVADES PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA, I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL. 
  
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de l’Alcaldia dictats des de 



 

 

l’última sessió plenària fins avui. Es demana per la  regidora del PP que es doni lectura literal del 
Decret 242 . 
Per part del PSC, el Sr. Pepe González   manifesta que seria convenient assegurar-se quina 
classe d’activitat es portarà a terme i amb quina classe d’animals experimentaran. 
Pel grup de CiU la Sra. Gemma Perich aclareix que les llicències d’activitats són sol·licituds que 
es presenten al Departament d’activitats, aquestes es tramiten  moltes vegades en funció del tipus 
d’annex, directament a l’Ajuntament, al Consell Comarcal o a la Generalitat, es segueix un 
procediment i el que fa l’Ajuntament és un seguiment molt exhaustiu perquè el projecte es 
compleixi.  
Torna a intervenir el Sr. Pepe González  pel PSC per demanar que consti en acta la nostra 
reserva respecte a la llicència activitat concedida. 
Pel PP la Sra. Sandra Roig,  es manifesta en igual sentit.  
La Corporació se’n donà per assabentada. 
 
En aquest punt s’incorpora la regidora del PSC Sra. M. Antònia Pérez 
 
 3.- DONAR COMPTE DEL NOU CARTIPAS. 
 
Es dona lectura del Decret núm. 245/2004: 
 
“DECRET 245/2004.- Castellar del Vallès,  15 de juliol de dos mil quatre. 
Conseqüent a la nova elecció al càrrec d’alcaldessa, del passat Ple del dia 6 de juliol de 2004, i de 
la incorporació al consistori municipal de nou regidor, és necessari remodelar el cartipàs municipal 
a fi i efecte d’ajustar-ho a la nova distribució de competències de l‘equip de govern, en allò que 
sigui objecte de variació, al tractar-se d’una adaptació el decret només es fa ressò de les 
variacions o reafirmar els càrrec en els seus llocs de responsabilitat. 
ATÈS que l’article 54 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel que s’aprova el text refós de la 
Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya disposa que els membres de la Junta de Govern 
Local seran nomenats i separats lliurament per l’Alcalde. 
ATÈS que de conformitat amb l’article 53.2 d’aquesta Llei correspon a l’Alcalde els nomenaments 
de Tinent d’Alcalde. 
ATÈS que l’Alcalde pot delegar aquelles atribucions que siguin delegables a la Junta de Govern 
Local, d’acord amb allò que disposa l’article 53.3 de l’esmentada Llei i del 10 del Reglament 
Orgànic Municipal, o a favor de Tinents d’Alcalde, que en aquest darrer cas poden ser genèriques 
referint-se a una o diverses àrees o matèries determinades i podran estendre’s tant a la facultat de 
dirigir els serveis corresponents com a la de gestionar-los en general. 
ATÈS que l’Alcalde pot conferir delegacions especials a qualsevol regidor/a, encara que pertanyi o 
no a la Junta de Govern Local, i que dins d’aquestes delegacions especials es contemplen les 
relatives a determinats serveis, en compliment de l’article 54.3 de la Llei i article 11 del Reglament 
Orgànic Municipal, per a la direcció i gestió d’assumptes inclosos en les àrees funcionals. 
ATÈS la nova distribució de competències entre l’Alcaldia i el Ple, resultant de la modificació 
introduïda en els articles 21 i 22 de la Llei de Bases de Règim Local, per la Llei 11/1999, de 21 
d’abril. 
Aquesta Alcaldia 
H A   R E S O L T 
PRIMER.- Designar  com a membre de la Junta de Govern Local el Sr. Francesc Deu Trullàs i 
nomenar-lo Tinent d’Alcalde. 
SEGON.- Els Tinents d’Alcalde tindran el següent ordre, pels casos de substitució de l’Alcaldia 
per vacant, absència o     : 



 

 

 1r Tinent/a d’Alcalde Sra. Gemma Perich Vidal 
 2n Tinent/a d’Alcalde Sr. Jordi Permanyer Bellmunt 
 3r Tinent/a d’Alcalde Sr. Joan Roure Umbert 
 4t Tinent/a d’Alcalde Sr. Cèsar Galvan Romero 
 5è Tinent/a d’Alcalde Sr. Francesc Deu Trullàs. 
TERCER.- Mantenir les delegacions de l’Alcaldia a la Junta de Govern Local, efectuades en el 
Decret 233/200    de 23 de juny i el règim de la delegació, a títol evocatiu es recull a continuació: 

a) Autoritzar, disposar despeses i reconèixer obligacions en els límits de la competència 
de l’Alcalde. Aprovar factures i certificacions d’obra. 

b) Aprovar l’oferta d’ocupació d’acord amb la plantilla i pressupost aprovat pel Ple. 
c) Aprovar les convocatòries i les bases de selecció de personal, així com les de provisió 

de llocs de treball intern. 
d) Distribuir les retribucions complementàries que no siguin fixes o periòdiques. 
e) El nomenament del personal, o la seva contractació i les sancions, llevat de 

l’acomiadament del personal laboral o separació del servei dels funcionaris. 
f) L’aprovació inicial dels Plans Parcials i dels Plans Especials de qualsevol classe. 
g) L’aprovació inicial de la delimitació del polígon o unitats d’actuació, sistemes 

d’execució. 
h) L’aprovació inicial i la definitiva dels Projectes d’Urbanització. 
i) La contractació d’obres i serveis, concessions de totes classes  quan l’import no superi 

el 10% dels recursos ordinaris del Pressupost en curs. Inclòs les de caràcter plurianual 
quan la seva duració no sigui superior a quatre anys (sempre que l’import acumulat de 
totes les anualitats no superi el percentatge indicat referit als recursos ordinaris del 
primer exercici). 

j) L’aprovació de projectes d’obres i de serveis de la seva competència quan estiguin 
previstos en el Pressupostos. 

k) L’adquisició de béns i drets quan el seu valor no superi el 10% dels recursos ordinaris 
del Pressupost; així com l’alienació de patrimoni que no superi aquest percentatge, i en 
el cas de béns immobles que estigui prevista en el pressupost. 

l) Concedir llicències d’obres majors, si s’escau, les medi ambientals corresponents a les 
activitats i aquelles altres llicències que així ho disposin les ordenances. 

 
El règim de l’anterior delegació serà: 
m) Que la Junta de Govern Local podrà dictar actes administratius en els matèries 

delegades, del mateix valor que les resolucions de l’Alcaldia posant fi a la via 
administrativa. 

n) Que les matèries objecte de delegació poden ésser revocables en qualsevol moment 
per l’Alcaldia. 

o) Que l’Alcaldia pot evocar per a ella mateixa, en qualsevol moment, per raons 
d’urgència, d’interès general o de simple oportunitat procedimental, qualsevol 
assumpte objecte de delegació, sense afectar la delegació en sí mateixa, aquesta 
evocació es produirà automàticament en els períodes que la Junta de Govern Local per 
qualsevol causa no realitzi sessions ordinàries. 

QUART.- Es mantenen les presidències de les Comissions Informatives creades pel Ple del dia 2 
de juliol de 2003: 
COMISSIÓ DE TERRITORI: 

- Presidenta:    Gemma Perich Vidal 
- Vice – president primer:  Cèsar Galvan Romero 



 

 

� COMISSIÒ ECONÒMICA: 
- President:    Jordi Permanyer Bellmunt 
- Vice-President primer:  Francesc Deu Trullàs. 

� COMISSIÓ DE SERVEI A LES PERSONES: 
- Presidenta:    Montse Gatell Pérez 
- Vice-President primer:  Jordi Roman Clusella 

 
� COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES: 

- Serà presidida per la mateixa Alcaldia. 
 
CINQUÈ.- Es modifica l’anterior règim de delegacions especials de l’alcaldia. Aquestes 
delegacions que s’efectuen, comporten la direcció interna de les unitats administratives 
assignades i la gestió dels assumptes dintre de l’àmbit de cada competència, sense incloure la 
facultat de dictar actes administratius amb efectes sobre la corporació o tercers, llevat de les que 
es recullen en l’article sisè: 
Aquestes delegacions, s’estructuren en tres àrees, sota l’especial coordinació del president/a de la 
Comissió Informativa que n’assumeix la direcció de l’àrea. 

 
ÀREA DEL TERRITORI 

Gemma Perich Vidal:  
- Planejament urbanístic 
- Llicències d’obres 
- Llicències d’activitats 
- Habitatge 
- Cadastre urbana i rústica 
- Projectes d’obres municipals 
- Unitat de G.I.S. 
- Servei municipal d’aigües 
 

Cèsar Galvan Romero:  
- Via Pública 
- Oficina 21 i gestió de residus 
- Transport públic 
- Unitat tècnica de manteniment d’instal·lacions i equipaments municipals. 
- Subministres i compres 
- Els serveis contractats: de neteja viària, neteja d’edificis, enllumenat públic, 

recollida d’escombraries, manteniment de zones enjardinades... 
- Substituirà a la Sra. Mireia Casamada, en la representació a l’Agrupació de 

defensa Forestal. 
 

Francesc Deu Trullàs: 
- Fòrum Ambiental 
- Parcs i jardins 

 
ÀREA ECONÒMICA 

Jordi Permanyer Bellmunt: 
- Hisenda 
- Promoció econòmica i comerç 
- Promoció de la Vila i turisme 



 

 

- Pla estratègic 
- Mercat municipal 
- El centre de serveis. 

 
L’alcaldia es reserva el servei de recaptació municipal. 
 
AREA DE SERVEI A LES PERSONES 

L’Alcaldia assumirà: 
- Comunicació i ràdio 
- El S.A.C. 

 
Núria Juncadella: 

- Benestar Social 
- Sanitat i Cooperació 
- Cementiri i Tanatori. 
 

Mireia Casamada: 
- Cultura i lleure i la gestió de les instal·lacions pròpies. 
- Ensenyament 
- Els serveis de Biblioteca, escola de Música, escola d’Adults i Ludoteca. 
- Substituirà la representació de la Sra. Montse Gatell en la Xarxa de Teatres 

Públics de Catalunya, en el Consorci de Normalització Lingüística, i la del 
Sr. Lluís M. Corominas Díaz en el Consell Escolar Municipal, com a vocal, 
atès que la presidència queda per a l’alcaldia. 

 
Gemma Perich: 

- Règim Intern 
- Arxius 

 
Joan Roura: 

- Seguretat Ciutadana 
- Mercat ambulant 

 
Jordi Roman: 

- Joventut 
- Punt d’informació 

 
Xavier Romance: 

- Esports i els serveis de les diferents instal·lacions esportives. 
- Substituirà la representació del Sr. Cèsar Galvan en el Consell Esportiu del 

Vallès Occidental. 
SISENA.- Efectuar les següents delegacions amb facultat de dictar actes administratius sota el 
règim de delegacions expressada per la Junta de Govern Local, als següents tinents/tes d’alcalde: 
Sra. Gemma Perich Vidal 

a) La incoació d’expedients i la imposició de sancions en matèria de disciplina 
urbanística, medi ambient i infracció en general a les ordenances municipals, de 
naturalesa lleu o greu, les molt greus quan no siguin reservades al Ple seran 
resoltes per la Junta de Govern Local. 

b) La resolució i l’atorgament de llicències d’obres del següent tipus: 



 

 

- menors que no siguin objecte de comunicació. 
- Llicències de subministres d’aigua potable. 

c) L’aprovació de totes les certificacions d’obres, serveis i subministres. 
d) La delegació de signatura: 

- Les certificacions d’obres, serveis i subministres que expedeixi els serveis 
municipals a instància de part. 

 
Sr. Joan Roura Humbert. 

- Els expedients sancionadors en matèria de circulació vial, quan siguin de 
competència municipal. 

- Com a vocal de la Junta Local de Seguretat, la presidirà accidentalment 
quan no hi faci el Delegat del Govern o l’Alcaldessa. 

 
SETENA.-  Es modifica  el règim de dedicació dels membres de la corporació reconegut en el 
Decret 233 de 23 de juny: dedicació exclusiva de l’Alcaldessa. Es crea una nova categoria de 
dedicació parcial amb més dedicació, a la qual s’assigna la Regidora Mireia Casamada. 
El nou Regidor Sr. Xavier Romance, s’assigna a la categoria de dedicació amb delegació 
especial, ja existent. Els efectes econòmics seran reconeguts des del dia 8 de juliol. 
VUITENA.- Sense perjudici de donar compte al Ple en la sessió extraordinària d’autoorganització 
municipal, donar compte d’aquest Decret als interessats i als caps d’àrea de les dependències 
municipals. També es deixen sense efecte les anteriors delegacions reconegudes en Decrets 
precedents.” 
La Sra. Alcaldessa passa a explica els canvis en el cartipàs, motivats per l’elecció de l’alcaldessa 
i per la incorporació del nou regidor,  
En torn d’intervencions pel PSC el Sr. Pepe González per dir que cal fer una petita reflexió de la 
informació que pot donar un organigrama. De fet és la primera decisió important de la nova 
Alcaldessa, és com una primera declaració d’intencions, i val a dir que no ens acaba de 
convèncer. L’organigrama fa petites correccions a l’organigrama anterior, però pensem que manté 
els seus defectes i les seves contradiccions; és un organigrama descompensat, contradictori i 
desequilibrat, és mantenen les tres comissions, però la presidenta de la comissió de territori 
també té competències en la de les persones, criem que poder hauria estat més fàcil fer una 
comissió territorial i de règim intern, evitant amb això l’assistència a moltes reunions de la 
presidenta. 
Continua fent un desglós acurat de les diferent àrees . 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer comenta que és la primera crítica que es fa respecte a 
l’organigrama, llevat que ja fa un any que funciona.  
El Sr. Xavier García  per ICV-EPM  diu que potser és una mica agosarat els canvis en 
l’organigrama, posa com a exemple el canvi de la presidenta de l’Oficina 21, a presidenta de 
l’Àrea del Servei a les Persones, és un canvi total en les competències i en la forma de treball.  
L’Alcaldessa pren la paraula per dir que bàsicament només canvien dues persones en 
l’organigrama, i no és fa per una manca de confiança, sinó per una qüestió d’efectivitat. No cal 
que el regidor de medi ambient sigui un enginyer de medi ambient, ni ha de ser un tècnic en gestió 
cultural el regidor de cultura. El que si cal és tenir com a polítics, la capacitat d’aprendre la gestió 
d’una àrea determinada, sigui el tema que sigui, amb els recursos i les eines que posa a la nostra 
disposició l’Administració Local, amb el benentès que a cada una d’aquestes regidories hi ha els 
tècnics que fan la seva feina que és la de fer de tècnics.  
El Sr. Pepe González  pel PSC intervé per dir que el ROM preveu que un cop a l’any s’ha de fer 
un debat sobre l’estat del municipi, un dels temes a tractar dins d’aquest punt podria ser el de la 
descoordinació de l’equip de govern. Per acabar recalca que aquest cartipàs, de la manera com 



 

 

es presenta, no és un autèntic funcionament per àrees, creiem que el que s’ha fet és un 
repartiment de competències.       
El Sr. Xavier García per ICV-EPM, torna a insistir en que la funció principal del regidor no és la 
gestió sinó definir un marc polític, a on els tècnics gestionin. 
 
La Sra. Montse Gatell intervé tot dient que reitera el vot de confiança a tots els regidors que ara 
hagin assumit noves responsabilitat. De ben segur que els canvis provoquen en un primer 
moment alguns desajustos, però la seva finalitat és millorar la capacitat organitzativa. 
La Corporació se’n donà per assabentada. 
 
 4.- ACORD SOBRE RESERVA DE CANAL DE TELEVISIÓ DIGITAL. 
 
ATÈS l’acord adoptat que diu: 
“Vista la proposta presentada pel departament de la Radio municipal, a la Junta de Govern Local 
es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Aprovar de conformitat a Reial Decret 439/2004 de 12 de març que aprova el Pla Tècnic Nacional 
de la televisió digital local i publicat el 8 d’abril de 2004, la sol·licitud a la Subdirecció General de 
Mitjans Audiovisuals de la Generalitat de Catalunya d’un canal múltiple de televisió digital 
terrestre. Així mateix es sol·licita a la mateixa Direcció General de conformitat amb la Llei 41/1195 
de 22 de desembre de televisió local per ones terrestres, la gestió directe d’un dels 4 programes 
de televisió local amb tecnologia digital del corresponent canal múltiple. La Junta de Govern haurà 
de ratificar aquest acord en el proper ple de la Corporació Municipal i aportar una certificació de 
l’esmentat acord del secretari de l’Ajuntament a aquesta Subdirecció General.” 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Ratificar l’acord de la Junta de Govern Local del proppassat dia 18 de juny sobre reserva de 
canal de televisió digital. 
La Sra. Alcaldessa  presenta la proposta tot dient que es proposa la ratificació d’un acord que per 
exigència de terminis de presentació, es va tenir que aprovar en Junta de Govern Local. Es fa una 
reserva d’aquest canal digital, per si en un algun moment a Castellar volem tenir un servei de 
televisió local. 
En torn d’intervencions pel PSC el Sr. Ignasi Giménez  diu que el vot del grup municipal que 
representa serà favorable, tot i que de moment l’opció de crear una televisió digital ens queda una 
mica lluny, i es pot preveure aquesta possibilitat per un futur. De fer molts pobles similars als 
nostre, tant en població com en recursos ja tenen endegats televisions locals i municipals, que 
complementa  l’oferta per una banda de la ràdio municipal o dels butlletins d’informació local, tal i 
com hi ha en el nostre municipi. En aquest sentit el Pla d’Acció Municipal ja contempla la 
possibilitat d’un projecte de televisió local, i de fer, pràcticament tots els partits polítics que es van 
presentar a les eleccions de l’any passat contemplaven i recollien en els seus programes 
electorals, la possibilitat d’endegar la televisió local. Tanmateix volem aprofitar l’avinentesa, per 
expressar la nostra decepció pel poc consens de l’equip de govern sobre la política informativa, 
des del grup socialista considerem que aquesta és una qüestió importantissima, capital i 
fonamental. Com a exemple diré que es va demanar la formació d’una comissió de seguiment pel 
tema de la revista Casa de la Vila, i fins el dia d’avui, encara no s’ha fet cap reunió, també 
esmentaré la proposta de creació d’una comissió amb representació de diferents grups municipals 
que vetlli per l’objectivitat, la pluraritat i la transparència dels mitjans de comunicació municipals,  i 
tampoc s’ha fet. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer comenta que el seu vot serà a favor de la proposta, i diu que en 



 

 

aquests moments s’està treballant amb una proposta de base perquè serveixi per treballar més 
intensament en el tema de la televisió local. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 5.- RECTIFICACIÓ SUPERFÍCIE DE SOLAR CEDIT DE L’INSTITUT 
 
Es dona lectura a l’escrit del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, sobre 
discrepància entre la finca registral cedida per al a construcció del nou Institut “Puig de la Creu”, i 
la superficie contemplada en el projecte d’obres, essent en el primer cas de 7.640 m2 i en el 
segon de 7.205,40 m2. 
ATÈS que aquesta diferencia ve motivada a que la finca resgistral té una superfície menor, degut 
a l’execució de les obres d’urbanització del Polígon I del Pla Parcial Pla de la Bruguera, la qual 
cosa la rectificació d’aquesta diferència és senzilla, és suficient declarar la menor cabuda de la 
finca en el document notarial que elevi a públic la transmissió i la seva posterior inscripció en el 
registre de la propietat. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Indicar  a la Generalitat de Catalunya que la donació del solar feta per a la construcció 
del nou Institut, acordada inicialment pel Ple del dia 29 de maig de 2001, i definitivament pel Ple 
del dia 16 de juliol de 2003, és de 7.205,40 m2, que la rectificació pot portar-se a terme en el 
moment de protocolaritzar la transmissió. 
SEGON.- Renovar  la facultar d’elevar a públic la transmissió dels anteriors acord a l’Alcaldessa. 
La Sra. Gemma Perich  per CiU presenta la proposta tot dient que es fa a indicació de la 
Generalitat de Catalunya, i que es tracta de la parcel·la on es construeix l’IES Puig de la Creu, que 
en un inici el procés que es va seguir va ser la cessió d’un solar al Departament d’Ensenyament 
per a la construcció d’un nou Institut, va ser un procés llarg per tal de saber quin dels projectes 
s’hi podrien construir. No obstant això, donat que el Departament d’Ensenyament junt amb els 
Centres d’Educació Secundaria  ens demana la rectificació perquè el projecte correspongui 
exactament  amb el solar. El solar tenia en la finca registral una cabuda de 7.640 m2, metre que 
en el projecte d’obres un cop comptabilitzat surt una cabuda de 7.205’40 m2, i com que passa a 
propietat del Departament d’Ensenyament cal fer les rectificacions oportunes perquè ells puguin 
fer la seva inscripció en el registre de la propietat. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
6.- APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL (Espai   
      Tolrà) 

 
El Pla Especial del sector delimitat pels carrers Pedrissos, Tarragona, Suïssa i carretera de 
Sabadell, fou aprovat definitivament per la Comissió d’Urbanisme, el dia 25 d’abril de 2001, i ha 
permès la rehabilitació de gran part de la nau de l’antiga fàbrica Tolrà per equipaments. 
Aquesta proposta d’ordenació de la volumetria específica de es zones o sistemes afectats, resolt 
la implantació d’un ús hoteler a l’espai Tolrà, la situació de locals comercials front al carrer 
Portugal i la reordenació de les superfícies de zona verda i equipaments de Can Turuguet. 
ATÈS el que disposa els articles 83 de la Llei 21/2002, de 14 de març, sobre urbanisme, sobre la 
tramitació de plans d’ordenació urbanística municipal, i més concretament els 94 i 95 sobre la 
modificació de figures de planejament quan afecta a espais lliures o equipaments. 
ATÈS que per acord de l’Ajuntament en Ple de dia 28 de gener de 2004, s’aprovà de manera 
inicial la modificació puntual del Pla General. 
ATÈS que s’han exposat al públic en el Butlletí Oficial de la Província núm. 48 del dia 25 de febrer 



 

 

de 2004, sense rebre cap al·legació en el període hàbil. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera provisional la modificació puntual del Pla general d’Ordenació 
Urbanística de Castellar del Vallès, pels ajustos en el sistema d’equipaments en els àmbits de 
l’Espai Tolrà. 
SEGON.- Traslladar l’expedient a la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, per a la seva 
aprovació definitiva. 
Presenta la proposta la Sra. Gemma Perich  per CiU intervé dient que aquesta aprovació 
provisional ve d’una anterior aprovació; bàsicament amb un objecte concret que és que 
l’Ajuntament proposa destinar part del sòl sense ús determinat en l’espai Tolrà a ús hoteler, 
mantenint-se integrat dins del règim de sistemes amb les mateixes condicions que tenien 
anteriorment i per tant amb aquest nou sistema s’admet la gestió privada sota el règim de 
concessió administrativa, dins de la finca de titularitat pública. En principi l’objecte és destinar l’ús 
hoteler que no estava contemplat com a zona d’equipament en l’espai Tolrà en la part que toca al 
carrer Suïssa cantonada carrer Portugal. El fet de destinar aquesta part de reserva d’equipaments 
no significa cap perjudici per les necessitats de la població i complementarà aquesta oferta 
existent i impulsarà aquest nou àmbit amb usos públics de lleure i culturals amb serveis de 
multicinemes, concerts, manifestacions culturals de gran format, comercials. 
També per la part que toca al carrer Portugal també es contemplen els usos complementaris en 
aquest sistema d’equipaments que, bàsicament són lleure i cultura, bars, restaurants, petits 
comerços, serveis financers, dins d’aquest mateix equipament i la implantació d’aquests usos 
resultaria contradictori amb el planejament  i per tant es proposa també aquesta modificació, 
donat que tenim aquesta possibilitat de fer aquests tres tràmits, inicial, provisional i definitiu, per 
tal de poder fer aquesta modificació de pla general en aquest punt concret.           
Finalment dir en referència al que es va dir en l’aprovació inicial que l’increment de sostre 
edificable que es pretén a través d’aquesta reserva d’ús hoteler, estan exempts d’incrementar 
proporcionalment amb espais lliures o d’equipament amb zones verdes que ens exigia la nova Llei 
d’Urbanisme. Es manté el mateix objecte d’usos hotelers i de serveis complementaris, incorporar 
les modificacions que ens havia dir la Comissió Territorial d’Urbanisme, amb el benefici que això 
no suposa cap despesa d’altres equipaments. 
S’obra un torn d’intervencions amb el Sr. Pepe González, del PSC, dient que és una llàstima que 
la proposta que sens presenta per l’aprovació provisional sigui tant diferent de la presentada per 
l’aprovació inicial, de fet són dues propostes bastant diferents que tenen un element comú que és 
l’ús hoteler i lúdic de l’espai Tolrà, avui encara tenim certes reticències que volem deixar de 
manifest perquè quedin recollides en l’acta, però també és cert que estem més d’acord amb el 
contingut de la proposta que és presenta avui, que en la que és va presentar com a proposta 
inicial, però cal considerar que s’aprova una esmena quasi bé a la totalitat, a la proposta 
d’aprovació inicial, i que quedi clar que estem votant una altra cosa diferent de la votada fa tres 
mesos. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer, després de manifestar-se a favor de la proposta vol aclarir una 
sèrie de conceptes entre l’aprovació inicial i provisional. En la inicial es van fer tota una sèrie de 
propostes i que un cop traslladat a la Comissió d’Urbanisme, la interpretació doncs ens ha portat a 
fer aquesta aprovació provisional on el tema principal que és els usos de l’espai Tolrà, no canvia 
substancialment, el que varia són les permutes de qualificacions que s’havien previst inicialment 
per habilitar aquests usos i que Urbanisme diu ara que no és necessari.  
En torn de replica la Sra. Gemma Perich  per CiU vol incidir en que l’objecte d’aquestes 
aprovacions és el mateix, que és dotar i donar al municipi d’aquest ús hoteler. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 



 

 

Vots a favor       :   CATORZE         (14) dels regidors de CiU, ERC, PSC i PP.I   
             Vots en contra  :   CAP                   (  0)     
                        Abstencions     :   UNA                   (  1) del regidor  d’ICV-EPM  
 

7.- CESSIÓ INICIAL DE TERRENY PER A NOVA ESCOLA, AMB INICIACIÓ DE    
     TRÀMITS 

 
L'Ajuntament de Castellar del Vallès davant de l'evolució de la població del municipi, amb les 
necessitats de noves places escolars, ha mantingut converses amb la Delegació Territorial del Vallès 
Occidental, corresponent al Departament d'Ensenya- ment, per tal de procedir a la construcció d'una 
nova escola. 
Com a pas previ, és obligat posar a disponibilitat de la Generalitat d'un solar apropiat, així com és 
convenient la redacció del projecte de construcció del nou equipament escolar. 
ATÈS que aquest Ajuntament disposa d'un solar de superfície suficient, les antigues piscines 
descobertes, com a lloc de construcció escolar, perquè reuneix les condicions idònies. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Posar a disposició del Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, 
destinat a la construcció d'una nova escola, el solar d'equipament al carrer Sant Feliu, d’una 
superfície registral de 9.772 m2. 
SEGON.- Iniciar la tramitació de la modificació puntual del Pla General, aprovant inicialment el canvi 
de qualificació urbanística d’equipament esportiu al d’ensenyament. Exposar al públic mitjançant 
Edicte al Butlletí Oficial de la Província, i en diaris de major circulació, l’expedient durant el termini 
d’un mes. Demanar informe a la Direcció General d’Esports. 
TERCER.- Iniciar  la tramitació de l’alteració jurídica d’aquest terreny de bé de domini públic a 
patrimonial, sometent l’expedient a una informació pública per un període de 15 dies, de conformitat 
amb allò que disposa l’article 20 del Reglament del Patrimoni dels ens locals. 
QUART.-   El solar es cedirà  sota les manifestacions i condicions següents: 

a) que reuneix els requisits urbanístics de solar que contempla la Llei 2/2002 d’urbanisme. 
b) Que el solar reunirà les qualificacions urbanístiques adequades per a l’ús docent. 
c) que s'adquireix el compromís d'eliminació de qualsevol obstacle que   impedeixi la normal 

realització de les obres. 
d) que l'Ajuntament es farà càrrec de la construcció dels guals de les voreres i  

de les voreres i de totes les entrades al recinte del centre, suprimint les barreres 
arquitectòniques, així com dels seus possibles costos i taxes anuals  

        e) que el solar es troba lliure d'ocupants, càrregues i gravàmens. 
CINQUÈ.- D’acord  amb el que disposa l’article 50 del Reglament del patrimoni dels ens locals, els 
fins per els quals es cedirà s’han d’acomplir en el termini màxim de 3 anys, i s’ha de mantenir la seva 
destinació en els 30 anys següents. Si el bé cedit no es destina a l’ús previst en el termini fixat o es 
deixa de ser-hi destinat, revertirà automàticament de ple dret al patrimoni municipal. 
SISÈ.- Es faculta especialment a l'Alcaldessa a portar a terme el conveni o convenis, amb el 
Departament d'Ensenyament, per a materialitzar la cessió, redacció del projecte i autoritzant-lo el 
més àmpliament possible, en dret, per a la bona execució d'aquest fi, informant posteriorment al Ple 
de les seves actuacions. 
La Sra. Alcaldessa  presenta la proposta tot dient que  l’any passat es va crear una comissió de 
planificació de places escolars, on estan representades les escoles, la Regidoria d’ensenyament i la 
d’urbanisme, amb l’amin d’intentar planificar el màxim possible quines seran les previsions que hem 
de tenir i quines seran les demandes que tindrem de places escolars en el municipi, en els propers 
anys. En aquesta Comissió i també en el Consell Escolar municipal, es va portar una proposta per 



 

 

part de l’equip de govern que era la necessitat possible en pocs anys de tenir una altre escola 
d’infantil i primària en el municipi, a més a més de la que s’està fent ara que és la de Joan Blanquer, 
de dues línies que acabaria de completar les 10 línies que necessitarem en el municipi en els propers 
anys. La proposta va ser buscar una bona ubicació per aquesta escola, tant l’estudi demogràfic 
encarregat,  com les opinions dels diferents agents de la comunitat educativa ens aconsellaven que 
aquest equipament escolar hauria d’estar dins o a prop del nucli antic de la població, que és el que 
en els propers anys pot tenir més saturació de nous habitants,  i la proposta de l’equip de govern va 
ser aquest equipament educatiu és pogués fer a la zona  de l’equipament esportiu del carrer sant 
Feliu, on hi ha les antigues piscines municipals descobertes. Es va confeccionar un projecte bàsic 
d’ubicació d’aquesta nova escola i després de la seva acceptació, avui es presenta l’aprovació de 
cessió inicial.      
En torn d’intervencions la Sra. Antònia Pérez pel PSC manifesta que el seu grup està a favor 
d’iniciar el tràmits d’aquesta cessió, però vol deixar constància de la manca de previsió que hi ha 
alhora de fer projectes. L’escola Mestra Pla es va quedar petita abans de la inauguració, quan tota 
la comunitat educativa demanava que fos de dues línies, el Joan Blanquer va sorgir a corre-cuita 
en ple procés electoral, i en un lloc que troben inadequat. Ara aquesta nova escola, creiem que és 
una mica el mateix procés. La pregunta que es fa el grup municipal socialista és per quan aquest 
mapa escolar que fa temps que demanem, després d’aquest estudi que s’ha fet, es contemplen 
les necessitat educatives de Castellar en els propers 10 ó 15 anys, escoles bressol, escoles 
d’infantil i primària, centres de secundària. Pesem que preveure, programar, planificar, haurien de 
ser els conceptes habituals en la gestió de qualsevol equip de govern, i molt més en aquest tema.  
Per ERC el  Sr. Jordi Permanyer  després de manifestar-se a favor de la cessió, diu que 
detectades les necessitats més immediates, la ubicació és adient . 
El Sr. Xavier García pel lCV-EPM, intervé per deixar constància de la falta de previsió  alhora de 
fer equipaments  
Per ERC el Sr. Francesc Deu  intervé tot dient que aquesta escola compleix una condició que és 
el fet de compartir un pavello esportiu amb nova escola. 
En torn de replica la Sra. Alcaldessa explica que la proposta s’acomoda a la previsió dels  estudis 
demogràfics que ha encarregat l’Ajuntament i que parla sobre la previsió de places escolars fins 
l’any 2013, amb els desajustos que qualsevol estudi demogràfic comporta. La pregunta que em 
faig i que us faig, és fins l’any 2013 és falta de previsió. Sobre aquesta nova escola si es 
compleixen els tràmits pot engegar el curs 2008-2009, això no és falta de previsió. Per acabar diu 
que, una escola d’infantil i primària de dues línies, a ple centre urbà, on molts nens i podran anar a 
peu, amb uns equipaments esportiu bons, no pot classificar-se de falta de previsió. 
Intervé la Sra. Antònia Pérez pel PSC tot demanant que aquest estudi demogràfic es faci 
extensiu també a les escoles bressol. 
El Sr. Xavier García  d’ICV-EPM, aclareix que per aquesta falta de planificació tindrem uns costos 
més elevats d’obra. 
Finalment el Sr. Jordi Permanyer  per ERC, intervé per deixar constància de la planificació de 
l’Ajuntament, posant com a exemple que aquesta escola es preveu en funcionament pel curs 
2008.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 8.- APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA D’OBRES A LA VIA PÚBLICA 
 
La proposta fou retirada. 
 
 9.- AJUSTAMENT ASSIGNACIONS ECONÒMIQUES 
 



 

 

L’article 75.2 de la Llei de bases de règim local, l’article 165 del text refós de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya, i 13 del Reglament d’organització i funcionament jurídic de les 
corporacions locals, estableixen que els membres de les Corporacions podran percebre 
indemnitzacions en la quantia i condicions que acordi el Ple de la Corporació. Aquestes 
indemnitzacions s’han de consignar en el Pressupost municipal, dins dels límits establerts en 
caràcter general. Aquestes indemnitzacions són de dues classes. 

- les despeses ocasionades per l’exercici del càrrec, corresponents a desplaçament i 
viatges, que podran percebe tant els membres en règim de dedicació exclusiva com els 
que no tingui aquest caràcter, prèvia justificació documental i segons les normes 
d’aplicació general en les administracions públiques. 

- Per assistència a la concurrència a sessions, per a tots els membres excepte els de 
dedicació exclusiva, no obstant, aquests últim en poden percebre quan es tracta 
d’organisme depenen de la corporació amb personalitat jurídica pròpia o tribunals de 
proves selectives de personal.   

Aquesta concurrència a sessions a que es fa referència és un dret i deure dels regidors 
especialment a les del Ple i a les comissions en que en formi part , tal i com indiquen els articles 
150 de la Llei municipal i règim jurídic de les corporacions locals. 
ATÈS  que es preveu la possibilitat que el nou cartipàs municipal tingui modificacions 
substancials en relació al vigent i que comportaran la revisió de les dedicacions que els regidors i 
alcaldessa portaran a terme. 
ATÈS l’acord de 2 de juliol de 2003, en la que es va aprovar el vigent quadre d’assignacions i 
indemnitzacions, i que va ésser recollit i adaptat a les vigents bases d’execució del Pressupost per 
al 2004 en Ple de 10 de desembre de 2003. 
Vist aquests antecedents de fets legals, a l’Ajuntament Ple  es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Complementar l’acord d’establiment de retribucions i dietes dels electes municipals, 
aprovat pel Ple de la Corporació del dia 2 de juliol de 2003, per incloure dins de l’apartat 
corresponent a dedicació parcial  una corresponent a regidor/es que tinguin, a partir del nou 
cartipàs, una dedicació més important sense arribar a la dedicació exclusiva; així com incloure a 
l’apartat de dedicació exclusiva la previsió del càrrec d’Alcaldia, sempre de forma proporcional a 
les assignacions vigents actualment, aquest nou règim d’indemnitzacions serà vigent a partir que 
ho ha estat els càrrecs corresponents. El nou quadre de retribucions d’adjunta com a  annex a la 
present proposta d’acord. 
SEGON.- L’actualització periòdica d’aquestes indemnitzacions i retribucions es farà al moment 
d’aprovar el pressupost general de la Corporació, de cada any, a tenor del percentatge 
d’increment aplicat a les retribucions dels funcionaris d’aquest  Ajuntament, sense necessitat d’un 
acord exprés. 
Aquestes retribucions són brutes i subjectes a les retencions legals pertinents. 
L’Alcaldessa defensa la proposta tot dient que es recull el canvi d’assignacions que hi ha per les 
variacions de cartipàs, que són per nous regidors i noves responsabilitats.    
En torn d’Intervencions pel PSC la Sra. Rosa Massot diu que la reunió de pluralia convocada per 
ara i avui, abans del ple tant extens com el d’avui és un clar exemple de la improvisació de l’equip 
de govern que tant en parlem. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   CATORZE         (14) dels regidors de CiU , ERC, PSC i PP   
             Vots en contra  :   CAP                   (  0) del ICV-EPM     
                        Abstencions     :   UNA                   (  1) del regidor  de l’ECV-EPM  
 
 10.- APROVACIÓ DEFINITIVA TAXES FRANGES DE PROTECCIÓ 



 

 

 
ATÈS que aquest Ajuntament Ple  en sessió del dia 31 de març de 2004 va aprovar inicialment 
l’acord d’imposar i ordenar la taxa per la prestació del servei de prevenció d’incendis forestals, 
fent-se públic aquest acord en la forma i terminis establerts a l’article 17 de la Llei 39/88. 
ATÈS que el senyor Miquel Lluelles, en nom i representació de l’Associació de Veïns de Sant 
Feliu del racó, va presentar al·legacions a l’anterior acord, en el que en síntesi diu: 

1) que la taxa no és l’instrument fiscal idoni, doncs el benefici no es exclusiu dels obligats al 
pagament, sinó que tothom en resulta beneficiat i 

2) que les obligacions que es deriven de la Llei 5/2003 no afecten a Sant Feliu del Racó, per 
ésser un nucli urbà. 

ATÈS que respecte a dites al·legacions la Unitat d’Assessoria Jurídica ha emès el següent 
informe: 
“Informe sobre les al·legacions fetes pel Sr. Miquel Lluelles, en nom i representació de 
l’Associació de Veïns de Sant Feliu del Racó, en relació a la taxa aprovada provisionalment per 
l’Ajuntament per la prestació del servei de prevenció d’incendis forestals. 
Tal com es diu a la Memòria que obra a l’expedient d’aprovació, l’Ajuntament, d’acord al què 
estableix el títol II de la Llei 39/88, de 28 de desembre, és competent per l’establiment, modificació 
i suspensió dels recursos financers, la qual cosa s’ha de fer, per imperatiu del que estableixen els 
articles 15 a 19 de la referida norma, mitjançant l’aprovació d’una ordenança, que precisament 
s’aprova per assolir el compliment d’un mandat legislatiu contingut en la llei 5/2003 de 22 d’abril, i 
que en especial a l’article 20) 4) k) de la referida Llei d’Hisendes 39/88, que faculta a  l’Ajuntament 
a establir taxes pels serveis de prevenció i extinció d’incendis, de forma expressa.   
L’al·legació que fa el Sr. Lluelles, en la representació dita de l’Associació de Veïns de Sant Feliu 
del Racó, en el tràmit d’informació pública de l’aprovació de l’Ordenança Fiscal, es concreta 
bàsicament en dos aspectes: 

1. Que la taxa no es l’instrument idoni, doncs el benefici no és exclusiu dels obligats al 
pagament. 

2. Que Sant Feliu del Racó és sòl urbà. 
Respecte al primer aspecte cal recordar que la jurisprudència ha forjat un criteri interpretatiu sobre 
l’especial benefici dels subjectes passius, establint amb caràcter general que cal mesurar en cada 
cas la intensitat en què es satisfà l’interès general i l’interès particular. 
En el present cas entén aquest Ajuntament que no hi ha dubte sobre l’especial benefici que les 
persones obligades al pagament obtenen respecte al seu patrimoni, doncs, l’absència d’aquest 
servei que es vol prestar pot comportar amb molta probabilitat, danys materials i/o personals en 
els habitatges o altres bens dels subjectes passius, en cas d’incendi forestal, que per les tristes 
experiències que se’n té esdevé sovint incontrolable i devastador. De fet aquest criteri 
interpretatiu, neix del propi text de la Llei 5/2003, ja que la seva pròpia exposició de motius deixa 
ben clar que la llei neix per la necessitat de “reforçar els instruments jurídics que permetin fer 
completament efectives les mesures preventives, motiu pel qual el fet d’incomplir les prescripcions 
legals suposaria clarament una disminució de la seguretat i per tant un incompliment dels principis 
inspiradors tant de la Llei 5/2003, com del Decret 64/95, que ja obligava a l’adopció d’una sèrie de 
mesures preventives, precisament per evitar els riscos d’incendi. 
Per altra part la pròpia Llei 5/2003, en el seu article 4 estableix que els subjectes obligats per a 
acomplir el contingut de la Llei són, en primer lloc l’òrgan de gestió o la junta de la urbanització, i 
en segon lloc, i solidàriament i subsidiària els propietaris de les finques de la urbanització.  
Està clar, des d’aquest punt de vista, que la pròpia llei 5/2003 parteix del criteri del beneficiat, i per 
tant obligat. 
El benefici general, que efectivament també hi és, en la mesura que correspon als beneficis 
col·lectius, és assumit pel propi Ajuntament, que en la valoració econòmica que efectua per 



 

 

determinar la taxa, corre a càrrec amb les despeses de planificació, inspecció i control d’execució, 
i si cal amb la pròpia execució subsidiària dels treballs. 
Pel que fa la referència de què Sant Feliu del Racó és un nucli urbà, i per tant no estaria comprés 
en l’àmbit de la Llei 5/2003, cal dir que, tal com hem fet esment, la referida norma s’adreça a les 
urbanitzacions sense continuïtat immediata amb la trama urbana, amb independència de la 
qualificació i classificació urbanística que aquestes tinguin. De fet la Llei no fa cap distinció ni 
exclusió, per raó del concepte urbanístic, esmentant normes que estan exclosos de la Llei les 
finques aïllades subjectes a explotacions agrícoles o ramaderes i els habitatges que hi són 
vinculats. 
De fet el Pla General d’Ordenació Urbana de Castellar qualifica de sòl urbà totes les 
urbanitzacions del terme. El que fa una zona urbana susceptible de complir les obligacions legals 
que imposa la legislació esmentada és més la seva ubicació enmig d’una zona boscosa i la no 
continuïtat amb la trama urbana, que no pas la pròpia classificació i qualificació urbanística; doncs 
si fos únicament determinant l’aspecte urbanístic quedaria buida de contingut la legislació 
esmentada.” 
 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Desestimar les al·legacions presentades pel senyor Miquel Lluelles, en nom i 
representació de l’Associació de Veïns de Sant Feliu del Racó a l’acord d’aquest Ajuntament Ple, 
de data 31 de març de 2004, d’aprovació inicial de la imposició i ordenació de la taxa per la 
prestació del servei de prevenció d’incendis forestals, en base als raonaments que s’expliciten en 
els antecedents d’aquesta proposta. 
SEGON.- Aprovar definitivament  l’expedient d’imposició i ordenació de la taxa per a la prestació 
del servei de prevenció d’incendis forestals. 
TERCER.- Publicar  el text íntegre de l’ordenança reguladora de la prestació del servei de 
prevenció d’incendis forestals. 
La Sra. Mireia Casamada  per CiU presenta la proposta tot dient que el 31 de març d’enguany, es 
va aprovar de manera provisional l’ordenança de prevenció d’incendis forestals arrel de 
l’aprovació de la Llei 5/2003, hi havia un període d’exposició per poder fer al·legacions. En aquest 
cas l’Associació de Veïns de Sant Feliu del Racó han presentat dues al·legacions, que com queda 
reflectir en el text de la proposta es desestimen i es passa a la seva aprovació definitiva. 
S’obra un torn d’intervencions amb el PSC, el Sr. Pepe González és manifesta a favor de la 
proposta, i diu que malgrat que no és fàcil i que és un procés complicar, creiem que es va molt 
lent  en aquest procés, seria bo poder preveure un termini per la construcció de les franges 
prerimetrals. 
El Sr. Jordi Permanyer  per ERC explica que és un tema problemàtic i que la majoria 
d’Ajuntaments no hi volen fer front, perquè això correspon als propietaris i s’ha de passar aquesta 
taxa. L’Ajuntament de Castellar està netejant les franges i posteriorment ja es passarà la taxa.   
Per ICV-EPM, el Sr. Xavier García intervé dient que estan totalment d’acord en que és comenci la 
neteja del perimetre de les urbanitzacions. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 11.- PROPOSTA SOBRE EL ZOO 
 
Pel PSC el Sr. Joan Ignaci Giménez  presenta la proposta i diu que és una mica per 
institucionalitzaren el Ple de la Corporació l’acabament del procés iniciat ara fa dos anys, quan es 
va plantejar el possible trasllat de les  zoo terrestre als terrenys de la Torre Turull a Can Moragas. 
Vàrem presentar la proposta perquè no ens va agradar la manera com es va arxivar aquest 



 

 

procés, ara fa uns mesos quan es va fer la presentació pública dels estudis sobre el projecte del 
zoo, una presentació acordada per tots els grups municipals i que es recollida dins del Pla 
d’Actuació municipal de l’equip de govern, aquest era un compromís que el Consistori en bloc 
havia assumit, després de totes les conferències de presentació de projecte, que es van fer en el 
seu moment. Durant aquesta presentació es va insistir en quines eren les probabilitats reals que 
aquest trasllat es pugues  dur a terme.     
 El treball que hem dut a terme aquests últims dies des del grup municipal socialista ha estat 
intentar consensuar un redactat amb els altres grups municipals, assumint les esmenes que ens 
han fet arribar els altres membres de l’equip de govern. Per  tant hem estat disposats a no tancar 
la proposta de resolució i assumir els redactats alternatius que ens poguessin fer Arribar els altres 
grups municipals. Creiem que les aportacions fetes per tots ells milloren el redactat i no 
modifiquen el sentit que nosaltres li volíem donar a la proposta de resolució, les esmenes han 
millorat el text, un text que esperem que pugui ser assumit per tots els grups municipals i que 
esperem que sigui aprovat per unanimitat. 
“ATÈS el resultat dels estudis econòmics sobre el trasllat del parc zoològic terrestre. 
ATESA la indefinició de l’Ajuntament de Barcelona sobre quin és el futur de les instal.lacions 
zoològiques del Parc de la Ciutadella 
ATÈS que l’Ajuntament de Sabadell ha descartat públicament el trasllat del parc zoològic terrestre 
als terrenys supramunicipals de Colobrers. 
ATESA la inviabilitat actual del projecte, tal com l’anterior Alcalde va reconèixer públicament en la 
presentació dels estudis encarregats per estudiar aquesta possibilitat. 
ATÈS que tots els grups municipals del consistori van decidir mantenir un procés transparent i 
unitari pel que fa a la informació ciutadana sobre aquesta proposta. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Que l’Ajuntament  de Castellar del Vallès descarti definitivament el trasllat del parc zoològic 
terrestre en uns terrenys del nostre municipi i que qualsevol iniciativa de futur, seria l’inici d’un nou 
procés, donada la manifesta impossibilitat de dur a terme aquest projecte”. 
En torn d’intervencions el Sr. Jordi Permanyer per ERC manifesta que un inici no pensaven en la 
necessitat de fer un acord tancant la proposta d’instal·lació del zoo, però si s’arriba a un consens 
la nostra postura serà a favor. 
Per ICV-EPM intervé el Sr. Xavier Garcia , manifestant  que són punts de vista diferents, la 
postura del grup que represento, des d’un bon principi ja va ser en contra. No estem d’acord amb 
el redactat de la proposta, per això ens abstindrem en la votació. 
En torn de replica el Sr. Ignasi Giménez pel PSC, intervé dient que tal i com demanava el regidor 
d’ICV-EPM, si no assumim aquest segon punt és perquè creiem que no és objecte de la nostra 
proposta de resolució, només es tractar de tancar el procés del zoo, i en tot cas a partir d’ara 
estem disposats als diàleg obert i franc per buscar possibles alternatives al respecte. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   CATORZE         (14) dels regidors de CiU, ERC, PSC i PP.  
             Vots en contra  :   CAP                   (  0)      
                        Abstencions     :   UNA                   (  1) del regidor  d’ICV-EPM. 
 
 

12.- .- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 

No n’hi ha. 
 
 



 

 

 13.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Pren la paraula la Sra. Sandra Roig  pel PP per dir que  els grups municipals d’ICV-EPM i PP 
demanen explicacions perquè no van ser invitats a la reunió de l’equip de govern, amb el grup de 
l’oposició del PSC i la plataforma antifeixista de Castellar. 
  
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos quarts de nou del vespre,  s’aixeca la 
sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, 
amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


